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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

20. november 2020 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 53 (FIU almen del) af 3. 
november 2020 stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT)  

Spørgsmål 

I hvilken grad mener ministeren, at lønmodtagerorganisationerne skal have 

indflydelse på regeringens grønne politik? 

 

Svar 

Jeg mener, at det er vigtigt at lytte til de medarbejdere, hvis hverdag bliver direkte 

berørt af statens nye fødevarepolitik i forbindelse med strategien for grønne of-

fentlige indkøb. Hvis vi skal ændre forbrugsvaner i en mere grøn retning, er det 

vigtigt at have medarbejderne med. 

Jeg er derfor glad for at have haft en god dialog med en række lønmodtagerorga-

nisationer ifm. forslaget. Som bekendt har regeringen på den baggrund besluttet, 

at det ligesom i dag skal være op til den enkelte statslige arbejdsplads, hvor ofte 

der serveres vegetarisk mad i de statslige kantiner. 

 

Med venlig hilsen 

 

Nicolai Wammen 

Finansminister 

Finansudvalget 2020-21
FIU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 53 

Offentligt
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